
    

LAF Krosa komisijas 22.07.2025. sapulces protokols 
 

Sēdes numurs: 2025-06; 

Vieta: Google Meets. 
   

Laiks #. Darba kārtība 

17:30 
1. 

Par Markusa Ūtēna iespējamo dalību Latvijas Autokrosa Čempionāta 
4.posmā. 

 
2. 

Par Neatliekamās Medicīniskās palīdzības kapacitāti 2025.gada Krosa 
Komisijas rīkoto sacensību ietvaros. 

 3. Sēdes noslēgums, nākamās sēdes datuma noteikšana 

 

Sēdes dalībnieki ar balstiesībām: 
1. Anete Luīze Drevinska 

2. Viesturs Saukāns 

3. Jānis Kozlovskis  
4. Ritvars Zobens 

5. Māris Breicis  
6. Markuss Jākobsons 

Sēdes dalībnieki, bez balstiesībām: 
 

 

Sēdi protokolē: A.L.Drevinska 

Sapulce tiek uzsākta 17:30. 

Darba kārtības papildināšana, labošana, apstiprināšana. 

Komisijas locekļi vienbalsīgi apstiprina darba kārtību. 
 

1. Par Markusa Ūtēna iespējamo dalību Latvijas Autokrosa Čempionāta 4.posmā. 
 
A.Drevinska informē, ka saņemts ziņojums no Latvijas Autokrosa Čempionāta 3.posma (19.-20. 

jūlijs) Sacensību komisāra R. Lilienšteina par sportistiem, kuriem sacensību laikā bijusi nepieciešama 
medicīniskā palīdzība, tai skaitā par Xtreme klases braucēja Markusa Ūtēna vēršanos pie 
neatliekamās medicīniskās palīdzības brigādes pēc fināla brauciena, kā rezultātā sportists tika 
hospitalizēts.  

 

Norisinās diskusijas. Ņemot vērā, ka sacensību 4.posms norisināsies jau 2.-3.augustā un sportists 

šajās sacensībās, iespējams, vēlētos piedalīties, izskan piedāvājums to pieļaut, ja komisijā tiek 
iesniegts sportista ārstējošā ārsta izraksts ar atļauju sacensībās piedalīties un tam pievienots (ņemot 
vērā, ka sportists ir nepilngadīgs) vecāku parakstīts iesniegums ar lūgumu sportistam ļaut piedalīties 
Latvijas Autokrosa čempionāta 4.posmā. 
 

Komisija ar 6 balsīm PAR nolemj atbalstīt augstāk minēto piedāvājumu.  
 

 

2. Par Neatliekamās Medicīniskās palīdzības kapacitāti 2025.gada Krosa Komisijas rīkoto 
sacensību ietvaros. 

 
A.Drevinska informē, ka iepriekšējā darba kārtības punktā jau minētajā ziņojumā no Latvijas 

Autokrosa Čempionāta 3.posma (19.-20. jūlijs) Sacensību komisāra R. Lilienšteina minēts arī 
ieteikums, ka, ņemot vērā šo sacensību pieredzi - mediķu pārbaudes aizkavēja sacensību norisi 
sestdienā aptuveni par 30 minūtēm, bet svētdien par aptuveni 40 minūtēm, jo tika gaidīta otra mediķu 
brigāde, kas atbrauks no tuvākās slimnīcas- turpmākajās sacensībās sacensību organizatoriem 



jānodrošina vismaz viena Neatliekamās Medicīniskās palīdzības brigāde (kā jau tas līdz šim bijis) un 
papildus vismaz 1 medicīnas persona, kas var sniegt palīdzību ne tikai sportistiem, bet arī skatītājiem 
tajos brīžos, kad medicīnisko palīdzību iespējams sniegt lokāli, ideālā gadījumā – divas Neatliekamās 
Medicīnas palīdzības brigādes. 

 
Norisinās diskusijas. Ņemot vērā iepriekšējo pieredzi un lielo dalībnieku skaitu, divu Neatliekamās 
Medicīniskās palīdzības brigāžu nodrošināšana no organizatoru puses būtu ieteicama, ja tas nav 
iespējams – tad viena Neatliekamās Medicīniskās brigāde un papildus medicīnas persona mazākām 
traumām, izskan vēlme arī atgādināt sacensību organizatoriem pārliecināties, ka ugunsdzēšamie 
aparāti, kas tiek izsniegti distances tiesnešiem, ir darba kārtībā un tiem ir veiktas atbilstošās 
pārbaudes. 
 

Komisija ar 6 balsīm PAR nolemj atbalstīt augstāk minēto piedāvājumu, un papildus atgādināt 

sacensību organizatoriem pievērst uzmanību savu ugunsdzēšamo aparātu stāvoklim. 
 
 

3. Sēdes noslēgums, nākamās sēdes datuma noteikšana. 
 

Komisija vienojas, ka nākamā sapulce tiks organizēta pēc vajadzības. 

 

Sapulce noslēdzas 18:30. 

 

 

 

LAF Krosa komisijas vadītāja    Anete Luīze Drevinska 


